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PROTOKÓŁ NR XLVII/13 

z sesji Rady Gminy Jaśliska odbytej w dniu 25 października 2013 r. o godz. 15
30

 w sali 

konferencyjnej  Urzędu Gminy w  Jaśliskach. 

 

 W sesji  udział wzięli następujący radni: Jan Szymczakowski, Zdzisława Farbaniec, 

Stanisław Lorenc, Teresa Mezglewska, Piotr Mezglewski, Helena Madej, Bogusława Gwiżdż, 

Piotr Smoleń, Renata Pelczar, Krzysztof Krok,  Wacław Futyma i Wioletta Puchalik. 

Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt Gminy - Ignacy Lorenc, Skarbnik Gminy - Agnieszka 

Kurdyła, Agnieszka Majdosz i Mariusz Kuchta - nauczyciele Zespołu Szkół Publicznych        

w Jaśliskach oraz sołtysi. 

Listy obecności stanowią  załączniki do protokołu. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Jaśliska  Bogusława Gwiżdż  słowami:               

,,Wysoka  Rado, otwieram XLVII sesję Rady Gminy Jaśliska”. Powitała wszystkich 

zebranych na posiedzeniu; na podstawie listy obecności stwierdziła, że obrady                         

są prawomocne. Na sekretarza obrad powołała radną Teresę Mezglewską. Przewodnicząca 

Rady poinformowała zebranych, że dzisiejsza sesja zwołana jest na wniosek Wójta Gminy               

I. Lorenc. Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wprowadzić  zmiany do 

proponowanego porządku obrad.  

 Wójt I. Lorenc zwrócił się z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad następujących 

zmian: 

- wprowadzenie w punkcie 7 podpunkt a)  projektu uchwały w sprawie utworzenia Świetlicy 

Wiejskiej w miejscowości Szklary - druk nr 230A zamiast druku 230 oraz  wprowadzenie        

w podpunkcie b) projektu uchwały w sprawie utworzenia Świetlicy Wiejskiej w miejscowości 

Daliowa - druk nr 231A zamiast druku 231, 

- wprowadzenie w punkcie 5 dodatkowego zapisu i nadania mu nowego brzmienia: 

,,Przyznanie wyróżnień dla nauczycieli Zespołu Szkół Publicznych w Jaśliskach oraz 

sprawozdanie Wójta z realizacji zadań oświatowych w Gminie Jaśliska”, 

- wycofanie z punktu 7 projektu uchwały w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy 

Jaśliska, nadania jej statutu oraz określenia ordynacji wyborczej - druk nr 233. 

Radny K. Krok wnioskował o wprowadzenie dodatkowego punktu w brzmieniu:  

,,Rozpatrzenie pisma złożonego przez Pana Pawła Sarat”  i zawarcie go w punkcie 8, zaś 

kolejnym punktom obrad sesji nadać odpowiednią numeracje. 

Podczas głosowania za zmianami w porządku obrad  zgłoszonymi przez Wójta I. Lorenc 

radni opowiedzieli się jednomyślnie /głosowało 12 radnych/. W punkcie 7  poszczególne 

podpunkty otrzymały odpowiednia numerację. 

Następnie Przewodnicząca Rady B. Gwiżdż zarządziła głosowanie nad wnioskiem 

zgłoszonym przez radnego K. Krok. 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie /głosowało 12 radnych/. 

Więcej propozycji zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady B. Gwiżdż odczytała porządek obrad po zmianach. 

Przedstawia się on następująco: 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XLVI sesji Rady Gminy. 

3. Informacja Wójta  z działalności międzysesyjnej. 

4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy. 

5. Przyznanie wyróżnień dla nauczycieli Zespołu Szkół Publicznych w Jaśliskach oraz 

sprawozdanie Wójta z realizacji zadań oświatowych w Gminie Jaśliska. 

6. Zapytania i wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) utworzenia Świetlicy Wiejskiej w miejscowości Szklary /druk nr 230A/, 

b) utworzenia Świetlicy Wiejskiej w miejscowości Daliowa /druk nr 231A/, 

c) ustalenia zasad korzystania z obiektów użyteczności publicznej Gminy Jaśliska 

/druk nr 232/, 

d) umorzenia zaległości z tytułu dzierżawy nieruchomości gruntowych 

położonych w Woli Niżnej /druk nr 234/, 

e) zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2013 rok /druk nr 235/, 

f) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska na lata 2013 - 2025 

rok /druk nr 236/. 

8. Rozpatrzenie pisma złożonego przez Pana Pawła Sarat. 

9. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

10. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

11. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XLVI  sesji Rady Gminy 

 

 Do protokołu z XLVI sesji Rady Gminy Jaśliska  z dnia 30 września 2013 r., nie 

wniesiono uwag. Przewodniczący Rady B. Gwiżdż protokół poddała pod głosowanie,             

w wyniku którego został on przyjęty jednomyślnie /głosowało 12 radnych/. 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej 

 

 W punkcie tym Wójt I. Lorenc obecnych na posiedzeniu radnych poinformował                       

o uruchomieniu przez Zakład Ubezpieczeń Społecznych nowej usługi polegającej na 

bieżącym kontrolowaniu stanu swego konta emerytalnego.  

Udzielił informacji dotyczącej jej uruchomienia i korzystania z Platformy Usług 

Elektronicznych. 

Wójt I. Lorenc obecnym  radnym rozdał wnioski o założenie profilu zaufanego PUE. 

Następnie przystępując do  przedstawienia  informacji  z działalności międzysesyjnej Wójt      

I. Lorenc w pierwszej kolejności złożył serdeczne podziękowania prezesom, skarbnikom, 

członkom zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Jaśliskach za zrozumienie i wkład jaki 

włożyli w zakup i możliwość sfinansowania ratraka. Wójt poinformował, że pojazd jest już 

zakupiony i obecnie znajduje się na terenie gminy. Wójt I. Lorenc podziękował przede 

wszystkim sołtysowi Krzysztofowi Łątka i skarbnikowi Marcinowi Łątka. Zaznaczył,             

że największe podziękowania należą się Panu Michałowi Kojda za pomoc przy zakupie 
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ratraka. Podziękował również braciom Leszkowi i Andrzejowi Madej za zorganizowanie 

transportu. 

Kontynuując Wójt I. Lorenc informował o: 

- odbytym spotkaniu z Prezydentem Rzeczpospolitej Polskiej Bronisławem Komorowskim, 

- dobiegającej końca budowie chodnika i odwodnienia oraz drogi w kierunku do Zespołu 

Szkół Publicznych w Jaśliskach, 

- zakończonej budowie mostu i dróg w miejscowości Daliowa,  

- zakończonej budowie oświetlenia drogowego w miejscowościach: Wola Niżna, Posada 

Jaśliska i problemie technicznym spowodowanym trwającą suszą - brakiem uzyskania 

dobrego uziemienia,  

- dobiegającej końca budowie drogi polnej w miejscowości Wola Niżna, 

- zakończeniu remontu  świetlicy w miejscowości Daliowa,  

- rozpoczętym remoncie świetlicy w miejscowości Szklary, 

- rozstrzygniętym przetargu na przebudowę sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości 

Szklary, 

- prowadzonych z Ministerstwem Sportu rozmowach związanych z budową zadaszenia nad 

trybunami, 

- prowadzeniu rozmów, negocjacji z Regionalną Dyrekcją Ochrony Środowiska odnośnie 

możliwości wycięcia drzew na działce, na której ma być zbudowana oczyszczalnia ścieków, 

- złożeniu do Urzędu Marszałkowskiego wniosku o wydania pozwolenia wodnoprawnego na 

budowę kolektorów dla Gminy Jaśliska.  

Poza tym, odnośnie kwestii administracyjnych informował o bieżącej obsłudze petentów           

i mieszkańców.  

Na zakończenie Wójt I. Lorenc podkreślił, że na dzień dzisiejszy stan finansów jest bardzo 

dobry, nie ma żadnych zatorów płatniczych.  

 

Ad. 4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy 

 

 Wójt I. Lorenc przedstawił informację z realizacji uchwał podjętych na XLVI sesji 

Rady Gminy Jaśliska. Informację przyjęto bez uwag. 

 

Ad. 5. Przyznanie wyróżnień dla nauczycieli Zespołu Szkół Publicznych w Jaśliskach 

oraz sprawozdanie Wójta z realizacji zadań oświatowych w Gminie Jaśliska 

 Na wstępie Wójt I. Lorenc zaznaczył że  Dzień Edukacji Narodowej jest ważnym 

dniem w naszym środowisku. Stwierdził, że szkoła jest jednym z większych zakładów pracy. 

Dodał, że jest to drugi zakład pracy po Lasach Państwowych. 

Z tej okazji Wójt I. Lorenc w swym wystąpieniu, za pośrednictwem przedstawicieli szkoły 

złożył najlepsze życzenia dla całego grona pedagogicznego. Życzył zadowolenia z pracy oraz 

by przynosiła ona wymierne wyniki w postaci dobra ogólnego, które - jak zaznaczył -                  

w tutejszym środowisku jest bardzo potrzebne. 

Następnie odbyło się uroczyste wręczenie nagród dla czterech wyróżnionych przez Wójta 

nauczycieli: 

1. Beaty Madej 



4 
 

2. Agnieszki Majdosz  

3. Magdaleny Lorenc  

4. Mariusza Kuchty 

Pani Beata Madej wyróżniona została za chęć współpracy, pokazanie efektu swojej pracy         

w środowisku poprzez uświetnienie dożynek gminnych. Wójt I. Lorenc złożył podziękowanie  

za trud włożony w edukację i wychowanie dzieci oraz pracę na rzecz lokalnej społeczności. 

Wójt w swojej wypowiedzi podkreślił to, że został bardzo wzruszony i miło zaskoczony 

złożoną ,,ofertą ” - chęcią wzięcia udziału w programie dożynek. 

Kolejni nauczyciele Pani Agnieszka Majdosz, i Pan Mariusz Kuchta pod kierownictwem Pani 

Magdaleny Lorenc; wszyscy zostali nagrodzeni za  pracę zbiorową przy tworzeniu publikacji 

na temat Gminy Jaśliska. Wójt I. Lorenc zwrócił uwagę na wkład pracy włożony przez 

autorów,  na ich zaangażowanie, dotarcie do materiałów i ich udostępnienie. 

Przedstawił zakres zagadnień, którymi się zajmowali.   

Pan Mariusz zajmował się sprawami związanymi z historią gminy, zabytkami. 

Pani Agnieszka Majdosz zajmowała się sprawami  związanymi z geografią i przyrodą. Nad 

całością czuwała Pani Magdalena Lorenc - informował Wójt.  

Pani Magdalenie Lorenc Wójt podziękował również za całokształt pracy w ciągu roku 

szkolnego, za przygotowywanie pięknych akademii i widowisk  oraz ,,za tą piękną poezję, 

która zawsze gdzieś tam w naszym życiu funkcjonuje”.  

Wójt I. Lorenc w imieniu strażaków złożył podziękowania dla Pani Agnieszki Majdosz           

za prowadzenie olimpiady strażackiej oraz wszystkie działania  związane z pracą z młodzieżą.  

Obecni na posiedzeniu sesji nauczyciele otrzymali dyplomy oraz gratyfikację finansową. 

W dalszej części posiedzenia Wójt I. Lorenc zapoznał uczestników posiedzenia z informacją  

z realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6.  Zapytania i wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

 

W punkcie tym, niżej wymienieni radni zgłosili zapytania. 

Radny W. Futyma zwrócił się do Wójta I. Lorenc z pytaniem, czy droga powiatowa                 

w kierunku Wola Wyżna została już  przekazana gminie. 

Radna T. Mezglewska nawiązując do wyremontowanej drogi w miejscowości Jaśliska 

odcinka od mostu  znajdującego się przy szkole w kierunku szkoły pytała o remont odcinka 

drogi od mostu przy szkole  w kierunku ,,basenu”.  

Następnie zwróciła uwagę na utrudnienia związane z przejazdem koło ,,basenu”. 

Informowała, że utrudnienia spowodowane są zablokowanym przelewem przed ,,basenem”. 

Kolejna sprawa poruszona przez radną dotyczyła zaśmieconej drogi za stadionem                   

w miejscowości Jaśliska. Wyszła z propozycją jej uprzątnięcia przez pracowników 

interwencyjnych bądź poprzez  organizowaną akcję ,,Sprzątanie ziemi”. 

Radny S. Lorenc ad vocem informacji z realizacji zadań oświatowych przedstawionej przez 

Wójta uznał za wielką skromność przeznaczenie  dwóch godzin  na zajęcia sportowych.  

Następnie głos zabrał Wójt I. Lorenc. Nawiązując do wypowiedzi  przedmówcy  powiedział, 

że za czasów jego wójtowania znalazło się kilka osób, które pokazały jak w gminie można 
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działać. W swojej wypowiedzi na przykładzie  siostry Heleny i ks. Marcina - wikariusza 

przedstawił ich bezinteresowne działania  związane ze sportem. 

 

Ad.7. Podjęcie uchwał 

 

 Zgodnie z porządkiem obrad przystąpiono do podjęcia uchwał. 

Przewodnicząca Rady B. Gwiżdż  przedstawiła  projekt uchwały  w sprawie utworzenia 

świetlicy Wiejskiej w miejscowości Szklary. 

Uwag i zapytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

S. Lorenc zastępca przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów informował, że projekt 

uchwały zaopiniowany został pozytywnie. 

B. Gwiżdż Przewodnicząca Rady odczytała treść  i poddała pod głosowanie projekt 

  U C H W A Ł Y  Nr XLVII/243/13 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 25 października 2013 r. 

 

w sprawie utworzenia świetlicy Wiejskiej w miejscowości Szklary 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie / głosowało 12 radnych/. 

Uchwała otrzymała Nr XLVII/243/13 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

B. Gwiżdż Przewodniczący Rady przedstawiła kolejny projekt uchwały w sprawie  

utworzenia świetlicy Wiejskiej w miejscowości Daliowa. 

Na pytanie Przewodniczącej Rady B. Gwiżdż, czy są pytania dotyczące projektu uchwały 

głos zabrał  radny S. Lorenc. Zwrócił się z pytaniem do wnioskodawcy przedmiotowej 

uchwały, czy mieszkańcy sołectwa Daliowa zainteresowani są utworzeniem świetlicy. Pytał        

o podejmowane działania w zakresie rozeznania wśród mieszkańców. Pytał także                    

o zapotrzebowanie na utworzenie świetlicy. 

Odpowiedzi na zadane pytanie udzielił sołtys wsi Daliowa Jan Szymczakowski. 

Na wstępie stwierdził, że świetlica jest jak najbardziej potrzebna. Poinformował,                    

że mieszkańcy wyrażają zainteresowanie i chęć, aby świetlica została utworzona. Podkreślił 

on, że  świetlica byłaby miejscem, w którym odbywałyby się zebrania a w przyszłości  

służyłaby jako miejsce  spotkań młodzieży.  

B. Gwiżdż Przewodnicząca Rady zwróciła się z pytaniem, czy Pan Sołtys ma protokół             

z  zebrania na powyższy temat. 

J. Szymczakowski  odpowiedział, że w chwili obecnej protokołu nie ma uzasadniając to tym, 

że zebrania nie mogą się odbywać ze względu na remont świetlicy.  

Następnie wywiązała się dyskusja pomiędzy B. Gwiżdż Przewodniczącą Rady, sołtysem          

J. Szymczakowskim i Wójtem I. Lorenc, w trakcie której poruszona została kwestia 

przedstawienia  opinii mieszkańców na temat utworzenia świetlicy.  

Następnie Wójt I. Lorenc  wyjaśnił powód wprowadzenia projektu uchwały  pod obrady Rady 

oraz przedstawił konsekwencje jej niepodjęcia.  

Przewodniczący Rady B. Gwiżdż stwierdziła, że Wójt do wniosku o zwołanie sesji powinien 

dołączyć konsultacje społeczne. Następnie zgłosiła wniosek o odrzucenie projektu uchwały       
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w sprawie utworzenia świetlicy wiejskiej w Daliowej do momentu, przedstawienia przez 

Wójta I. Lorenc konsultacji mieszkańców, w których wyrażają chęć, aby świetlica została 

utworzona. 

Następnie B. Gwiżdż przeprowadziła głosowanie nad zgłoszonym przez siebie wnioskiem. 

Rada Gminy Jaśliska 3 głosami ,,za” przy 5 ,,przeciwnych” i  4 ,,wstrzymujących się” 

wniosek odrzuciła.  

Radny S. Lorenc poinformował, że przedłożony projekt uchwały w sprawie utworzenia 

świetlicy Wiejskiej w miejscowości Daliowa Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała  

pozytywnie.  

B. Gwiżdż Przewodnicząca Rady odczytała treść  i poddała pod głosowanie projekt 

  U C H W A Ł Y  Nr XLVII/244/13 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 25 października 2013 r. 

 

w sprawie utworzenia świetlicy Wiejskiej w miejscowości Daliowa 

 

Uchwałę podjęto większością głosów: 8 „za” przy 2 ,,przeciwnych” i 2 ,,wstrzymujących się” 

/głosowało 12 radnych/. 

Uchwała otrzymała Nr XLVII/244/13 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnie B. Gwiżdż Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia 

zasad korzystania z obiektów użyteczności publicznej Gminy Jaśliska. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Zastępca przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów S. Lorenc przedstawił pozytywną 

opinię  Komisji do przedłożonego projektu uchwały.  

B. Gwiżdż Przewodnicząca Rady odczytała treść  i poddała pod głosowanie projekt 

  U C H W A Ł Y  Nr XLVII/245/13 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 25 października 2013 r. 

 

w sprawie ustalenia zasad korzystania z obiektów użyteczności publicznej Gminy 

Jaśliska 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie / głosowało 12 radnych/. 

Uchwała otrzymała Nr XLVII/245/13 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

B. Gwiżdż Przewodnicząca Rady przedstawiła kolejny projekt uchwały, w sprawie umorzenia 

zaległości z tytułu dzierżawy nieruchomości gruntowych położonych w Woli Niżnej. 

Pytań nie było.  

Radny S. Lorenc informował, że przedłożony projekt uchwały Komisja Budżetu i Finansów 

zaopiniowała  pozytywnie. 

B. Gwiżdż Przewodnicząca Rady odczytała treść  i poddała pod głosowanie projekt 

  U C H W A Ł Y  Nr XLVII/246/13 
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Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 25 października 2013 r. 

 

w sprawie umorzenia zaległości z tytułu dzierżawy nieruchomości gruntowych 

położonych w Woli Niżnej 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie / głosowało 12 radnych/. 

Uchwała otrzymała Nr XLVII/246/13 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnie B. Gwiżdż Przewodniczący Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian      

w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2013 rok. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

S. Lorenc Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów, informował,                    

że przedłożony projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 

2013 rok zaopiniowany został pozytywnie. 

B. Gwiżdż Przewodnicząca Rady odczytała treść  i poddała pod głosowanie projekt 

  U C H W A Ł Y  Nr XLVII/247/13 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 25 października 2013 r. 

 

w sprawie  zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2013 rok 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie / głosowało 12 radnych/. 

Uchwała otrzymała Nr XLVII/247/13 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady B. Gwiżdż  przedstawiła  projekt uchwały  w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska na lata 2013 - 2025 rok. Pytań nie było. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów S. Lorenc przedstawił pozytywną 

opinię do w/w projektu uchwały. 

B. Gwiżdż Przewodnicząca Rady odczytała treść  i poddała pod głosowanie projekt 

  U C H W A Ł Y  Nr XLVII/248/13 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 25 października 2013 r. 

 

w sprawie  zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska  

na lata 2013 - 2025 rok 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie / głosowało 12 radnych/. 

Uchwała otrzymała Nr XLVII/248/13 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. Rozpatrzenie pisma złożonego przez Pana Pawła Sarat 
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 W punkcie tym radny K. Krok przedstawił stanowisko Komisji Rewizyjnej dotyczące 

skargi  na działalność Wójta Gminy Jaśliska podjęte na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej         

w dniu 18 października 2013 r.  

B. Gwiżdż Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych z pytaniem, czy wyrażają zgodę      

na przesłanie Panu Pawłowi Sarat stanowiska podjętego przez Komisję Rewizyjną.  

Rada Gminy Jaśliska  w głosowaniu jawnym 11 głosami ,,za” przy 1 ,,wstrzymującym się” 

zgodę wyraziła. 

 

Ad. 9. Oświadczenia radnych , Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

 

 Radny S. Lorenc oświadczył, że zakupiony ratrak  do przygotowywania tras 

narciarskich ,,w pewnym sensie, aż przerasta  zapotrzebowanie”. Podkreślił, że jest to 

dopełnienie jego marzeń. Radny wyraził zdanie: ,,(…) żeby kuć żelazo, póki gorące, niech by 

ten ratrak miał jeszcze szersze zastosowanie (…). Podał przykłady uprawianych tras przez  

ratraki na wyciągach narciarskich w miejscowościach: Bałucianka, Puławy, Chyrowa. 

W oświadczeniu wyraził zadowolenie z  powodu zakupu pojazdu oraz dodał: ,,aby on nie 

przerdzewiał a przeciwnie funkcjonował i daj Boże  stoki narciarskie nie tylko biegowe ale        

i zjazdowe w taki sposób uprawiał i przygotowywał”.  

Następnie głos zabrała B. Gwiżdż Przewodnicząca Rady.  Odnosząc się do otrzymanego od 

przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Środowiska L. Madej stanowiska 

podjętego na posiedzeniu Komisji w dniu 27 września br., zwróciła uwagę na brak 

doprecyzowania, których części nieruchomości gruntowych zamiana  miałaby dotyczyć. 

Stwierdziła, że Komisja powinna uzupełnić  stanowisko poprzez dopisanie  numerów działek. 

Radny W. Futyma zaznaczył, że na posiedzeniu Komisji było ustalone, że dotyczy to działki 

przy Starej Szkole. 

B. Gwiżdż zwróciła się do radnych z propozycją zobowiązania Komisji RGiŚ                         

do przygotowania uchwały i do uzupełnienia stanowiska Komisji.   

Następnie zgłosiła wniosek o poprawienie stanowiska poprzez dopisanie numerów działek         

i zobowiązanie Komisji RGiŚ do przygotowania uchwały. 

Pomiędzy Przewodniczącą Rady B. Gwiżdż a Wójtem I. Lorenc wywiązała się dyskusja na 

powyższy temat. 

Po wyczerpaniu dyskusji B. Gwiżdż Przewodnicząca Rady  zarządziła  głosowanie nad 

zgłoszonym przez siebie wnioskiem. 

Rada Gminy Jaśliska 7 głosami ,,za” przy 5 ,,wstrzymujących się” wniosek przyjęła.  

 

Ad.10. Odpowiedzi na zapytania i wnioski 

 

 Wójt I. Lorenc nawiązując do wypowiedzi radnego S. Lorenc  zawartej w punkcie 

oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej stwierdził,                

że wszystko zależało będzie od Przewodniczącego Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i 

Spraw Obywatelskich S. Lorenc. Informował, ze kolejny wniosek, jaki zostanie złożony 

dotyczył będzie przygotowania tras. Stwierdził, że wiedza i doświadczenie radnego w 

zakresie sportu będzie najlepszym sposobem na to, aby ratrak nie zardzewiał. Będzie on 
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służył wtedy, kiedy będzie wykorzystywany, a będzie wykorzystywany wtedy, kiedy będzie 

trasa.   

Następnie Wójt I. Lorenc udzielił odpowiedzi na pytanie zadane przez radnego W. Futymę  

dotyczące przekazania drogi powiatowej gminie. Informował, że Starostwo Powiatowe do 

chwili obecnej nie uporządkowało spraw własnościowych. Sprawy są rozpoczęte, ale nie 

doprowadzone do końca. Radnego natomiast zaprosił do uczestnictwa w każdych  

rozmowach, które dotyczyć będą  przedmiotowej drogi.   

W odpowiedzi na pytanie zadane przez radną T. Mezglewską stwierdził, że rzeczą dużo 

gorszą jest most znajdujący się przy szkole w miejscowości Jaśliska. 

Poinformował, że ze względu na jego stan  rozpoczyna procedurę projektowania w celu jego 

przebudowy. Stwierdził, że w chwili obecnej ze względu na bezpieczeństwo dzieci 

uczęszczających do szkoły  jest to jeden z najważniejszych obiektów w gminie wymagający 

remontu. Wójt zapewnił, że przy przygotowaniu dokumentacji i złożeniu wniosku drogi  

zostaną uwzględnione.  

Odnośnie drogi przy ,,basenie” poinformował, że czynności związane z jej naprawieniem 

zostaną wykonane. 

Wójt I. Lorenc będąc przy głosie złożył  podziękowania dla całego zespołu Gminnej Komisji 

Rozwiazywania Problemów Alkoholowych z przewodniczącym Komisji na czele za starania, 

za pracę, która jak stwierdził staje się zauważalna w środowisku. Zaznaczył, że w jego 

odczuciu zrobiony został duży postęp. 

Wójt I. Lorenc wyraził ubolewanie z  powodu zaśmieconej drogi koło stadionu. 

 Na koniec głos zabrał sołtys wsi Jaśliska Jan Farbaniec. Zwrócił on uwagę                            

na niebezpieczeństwo związane z poruszaniem się przez pieszych po drodze biegnącej koło 

muru na odcinku Jaśliska góra - Jaśliska dół. Przedstawił  różne sytuacje związane                    

z poruszaniem się pojazdów i przemieszczaniem przechodniów się  na tym odcinku drogi. 

Poddał pod rozwagę Wójtowi i służbom gminnym analizę problemu i pozyskanie  środków 

finansowych w celu poprawy bezpieczeństwa pieszych i pojazdów na przedmiotowym 

odcinku.  

 

Ad. 11. Zamknięcie sesji  

   

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Bogusława 

Gwiżdż zamknęła XVLII sesję Rady Gminy Jaśliska o godz. 17
15

.   

 

 

Protokół sporządziła:                                                                Przewodniczący Rady Gminy 

 

Renata Milan                                                                                      Bogusława Gwiżdż 

 

 


